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Skolebestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato: Tirsdag d.26.10.2021 

Tid: kl. 17:00-20:00 

Sted: Mødelokale 4 

Forberedelse:  

Mødedeltagere:  

Tilstede: LE, TJ, NB, BB, JI, Zahid, Vigdis, Susanne, Christina, 
Nicolaj,  

Mødeleder: Susanne 

Referent: JI, TJ 

 

Dagsorden:  Ansvarlig for 
punktet 

Orientring/Afklaring/ Drøftelse/ 
Beslutning 

 O, A, (D) 

Varig-
hed:  

Pkt. 1: Godkendelse af referat:  LE tager referatet med næste gang  

Pkt. 2: Meddelelser:    15 

Referat: Det er hårdt på 1.årgang. Der er en sygemeldt lærer og 
en lærer der er stoppet her i september. Vi har haft ansættelses-
samtaler i dag og vil finde en der har erfaring med inklusions ele-
ver.  
Den ene klasse vil vi dele i to hold og vi vil sætte ekstra ressourcer 
på, med nogle erfarne lærere.  

Skolebestyrelsen er blevet kontaktet af en forælder fra 1.årgang. 
De savner kommunikation fra ledelsen, hvis der har været vold-
somme episoder i skolen.  
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Lærerne og pædagogerne har været på pædagogisk weekend i 
september. Temaer var trivselsundersøgelse og arbejdsmiljø. 
Synlighed i de fysiske læringsmiljøer. Der blev også danset med 
Jens Werner.  

Vi har holdt et fælles møde med KKFO efterfølgende hvor der 
blev arbejdet med trygt arbejdsmiljø. De høje følelsesmæssige 
krav. Værktøjet ”Styrk tryghed og trivsel” blev brugt konkret på 
nogle konkrete eksempler. 

3 lærere og 18 elever er smittet med corona – flere af dem har 
været på lejrskoler sammen.  

Niels:  

Supplerende kommentar om sit. på 1. årg. Positivt at der tænkes i 
væsentlige ændringer.  

Nyt fra elevråd Zainab:  
formand 

  

Referat: Elevråd arbejder med at introducere til affaldssortering 
til alle klasserne. De har lavet en video som alle klasser skal se og 
de har lavet en skattejagt.  
Der er fire affaldsspande i hver klasse.  

   

Pkt.3 Elevplaner:  

Beslutning om PLYS forsat skal benytte nuværende elevplaner. 

LE  5 

Referat: 

Spørgsmål fra SB: Hvad siger lærerne? Iflg. DLF arbejdes der på 
en ny og mere enkel skabelon i færre fag. 
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Enighed om at benytte den eksisterende indtil der forelægger en 
anden fra Københavns kommune. 

Pkt.4: Kvalitetsrapport: 

Beslutning om at lave kvalitetsrapport. 

LE  5 

Referat: 

Enighed om at kvalitetsrapporten ikke udarbejdes i denne gang. 

   

Pkt.5: Ferieplan. 

Godkendelse af ferieplan 2022-2023 

LE 
 

 5 

Referat: Ferieplanen er vedtaget.    

Pkt.6: Mobilpolitik: 

Status på politikken efter skolestart, samt plan for evaluering og 
synlighed 

Zahid, Susanne  10 

Referat: 

SB: ønske om at gøre mobilpolitikken permanent. Med en høring 
af lærerne i udskolingen ønskes der en udvidelse af de glædende 
regler fra 0.-6.kl. glædende for alle for at videreføre rutiner fra 
indskoling og mellemtrin.  

Plan om en genopfriskning fra efteråret 2021 – forslag om at mål-
rette det eleverne.  

Obs fra lærerrepræsentant om udfordring i overgangen 2.-3. 
klasse - brug af mobiltlf. inden skoledagen starter. 
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Pkt.7: Styrk tryghed og trivsel, orientering. TJ  5 

Referat: Orientering om arbejdet med tilgangen og metoden på 
fælles personaleaften – udskolingen havde udarbejdet cases. De 
øvrige afdelinger arbejdede med skemaerne i Konflikthåndte-
ringsmetoden. 

   

Pkt.8: Specialklasserækken, orientering. TJ  5 
 

Referat: fra 10-12 elever. Den ene gruppe er flyttet til aktivitets-
rummet. Derfor kan der udvides til i alt 16 elever. Dette har i okt. 
og vil fremover betyde ansættelse af mere personale.  

   

 Pkt.9: Nye lærere, orientering. 

 

LE  5 
 

Referat:    

Pkt.10: Teknisk Service, orientering. LE  5 

Referat.    
 

Pkt.11: Ny cykelsti / Sikre skoleveje, orientering Zahid  5 

Referat:    

Pkt.12: Budgetaftale 2022, orientering LE  10 

Referat:     
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Samlet set er der ikke store besparelser i budgettet. Der tilflyttes 
flere midler på forskellige områder.  

Udskolingsmidler 

Udvidelse af specialklasserækken. 

Lejrskoler 

Midler til udsatte unge. 

Midler til grønne folkeskoler 

Cykelsti på Tingvej 

Pkt.13: Indskrivning af kommende 0.klasse, orientering TA  5 

Referat: 

Udsat til kommende møde pga. travlhed i forbindelse med Åbent 
hus. 

   

Pkt. 14: Fælles SB møde d.17.11.2021 Alle   

Referat: Opfordring til at hele SB kommer     

Pkt.15: Evt.    

Referat: 

- Udfordringer med Netflix og Youtube i bl.a. vikartimer. 

Fokus på vikarfolderen. 
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Punkter til næste møde: 

1. Fagligt fokus: Progression  

2. Lejrskole: drøftelse af prioriteringer med udgangspunkt i den økonomiske situation. 

3. Madhuset: oplæg om de pædagogiske tanker og den pædagogiske praksis. SB sender spørgsmål på forhånd. 


